
Зібралися науковці
У Славутичі завершила роботу 

Міжнародна конференція 
"Радіобіологічні і радіоекологічні 
аспекти Чорнобильської катаст
рофи" . Ініціаторами її проведен
ня стали Радіобіологічне това
риство України, Національний 
університет ім. Тараса Шевчен
ка, Інститут проблем безпеки 
АЕС НАНУ, Національний аграр
ний університет, Інститут клітин
ної біології генетичної інженерії 
НАНУ за сприянням Славутиць- 
кої міської ради.

Пройшло 25 років, а катастрофа у 
Чорнобилі залишається найбільшою та 
найбільш руйнівною атомною аварією у 
історії. Вона правдиво названа як техно
логічна катастрофа 20 століття. Не ви
падково понад 60 науковців з України, 
Росії, Білорусії, Казахстану, Угорщини 
зібралися у Славутичі, в місті чорно
бильських енергетиків у ці квітневі дні 
для обговорення наукових проблем. Тут 
працює Міжнародний чорнобильський

центр, з радіоекологічною лабора
торією. Упродовж 5 днів біохіміки, 
біофізики, екологи, ядерники, рентге- 
норадіологи, гідробіологи, генетики, 
онкологи з міст Києва, Москви, Мінська, 
Миколаєва, Обнінська, Санкт-Петер
бурга, Чорнобиля, Сиктивкара, Луцька, 
Севастополя, Донецька, Білої Церкви, 
Мурманська обговорювали проблемні 
питання радіологічних наслідків оп
ромінення людини. Йшлося про радіое
кологічні технології зниження дозових 
нагрузок на населення, трансформації 
та міграції радіонуклідів в екосистемах. 
З вітальним словом до учасників конфе
ренції звернувся мер Славутича Воло
димир Петрович Удовиченко та прези
дент Українського радіобіологічного то
вариства НАН України Дмитро Михай
лович Гродзинський. Учасники зібрання 
відвідали Чорнобильську АЕС та мертве 
місто Прип'ять. Висновки конференції 
узагальнються і будуть розповсюджені 
для підвищення ядерної та радіаційної 
безпеки в усьому світі.
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